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1 .  O b e c n i :

1. Ireneusz Gawroński- za-ca przewodniczącego Komisji Finansowo Budżetowej
2. Marcin Musiał – radny
3. Jolanta Moćko – wiceprzewodniczący  rady, z-ca przewodniczącego Komisji Rozwoju i Polityki 

Przestrzennej
4. Wiesław Konderak- radny
5. Andrzej Świątek- radny
6. Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
7. Czesław Badura- radny
8. Janusz Gątkiewicz- wiceprzewodniczący  rady
9. Teresa Kosmala- radna

2 .  N i e o b e c n i :
1. Grażyna: Strączek- Przewodnicząca Komisji Finansowo Budżetowej 

3 .  W  p o s i e d z e n i u  K o m i s j i  u c z e s t n i c z y l i   :
1. Skarbnik Miasta –Urszula Polak Wałek 
2. Burmistrz ds. Społecznych- Anna Ślagórska
3. Sekretarz Miasta- Dorota Bąk 
4. Zofia Bazańska- radna
5. Małgorzata Skiba- z-ca kierownika Wydziały Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej

3 .  K o m i s j ę  p r o w a d z i ł  -     
1. Władysław  Oczkowicz -Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej- 
2. Czesław Badura- Radny 
3. Ireneusz Gawroński- Za-ca przewodniczącego Komisji Finansowo Budżetowej

4 .  T e m a t y  p o s i e d z e n i a  K o m i s j i  :

Tematy Komisji Finansowo Budżetowej: 
1. Wykonanie budżetu miasta za I półrocze 2009 r. 
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy bieżące 

Tematy Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej:
1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
2. Omówienie i wstępna weryfikacja planu potrzeb na zadania inwestycyjne zaplanowane do 
realizacji na rok 2010. 
3. Sprawy bieżące

5 .  P o s i e d z e n i e  K o m i s j i .

 Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
Proponuje zmianę porządku posiedzenia połączonych komisji i rozpoczęć od planu potrzeb na 
zadania inwestycyjne zaplanowane do realizacji na rok 2010. 

 Andrzej Świątek- radny  
Prosi by przy tej okazji pracownik z  właściwego wydziału omówił również wykonanie  z 
inwestycji za  6 miesięcy. 

 Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
Taki temat jest w planie  kolejnych posiedzeń. Na dzisiaj mamy materiał wstępny by każdy z 
nas mógł coś dodać  lub skreślić. 
Serdeczne przywitanie obu  komisji. Rozpoczęcie  posiedzenia komisji.
Proszę o wsłuchanie się w te zadania i potraktowanie tego jako  materiału  otwartego. Na 
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poważnie podejdziemy do tego jak ta propozycja  zostanie doprowadzona do poziomu 
projektu.  

Dot.  Omówienie  i  wstępna  weryfikacja  planu  potrzeb  na  zadania  inwestycyjne 
zaplanowane do realizacji na rok 2010. 

 Małgorzata Skiba- Z-ca kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miasta.   
Przedstawiliśmy Państwu wstępną propozycję zadań inwestycyjnych. Jakie priorytety są 
proponowane do realizacji. Proponujemy zatwierdzić do realizacji te zdania na które mamy 
środki zewnętrzne. Przedstawia które zadania powinny być  realizowane w przyszłym roku, na 
które są promesy na dofinansowanie ze środków unijnych. Przedstawia  jakie są  rozpoczęte 
postępowania przetargowe. Jakie są już podpisane umowy na dofinansowanie  i wykonana 
dokumentacja  techniczna.

 Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
Prosi o uszczegółowienie większych zadań typu brama śląska. Jaki zakres realizacji 
obejmowałby rok w 2010r. 

 Małgorzata Skiba- Z-ca kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miasta.  
Zaczynamy od kanalizacji i od wykupu. 

 Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
Odczytuje pismo z 21.09.2009 od  Stowarzyszenia Kupców  targowiska Auby. „W imieniu 
kupców z targowiska Auby, zwracamy się z propozycja budowy hali targowej w miejscu 
obecnie istniejącego targowiska, własnymi środkami finansowymi. W związku z tym 
chcielibyśmy ustalić warunki i możliwości zrealizowania tej inwestycji. Jednocześnie 
informujemy, że ta decyzja jest ostateczna. „ 

Dyskusja
Ireneusz Gawroński
Teresa Kosmala
Władysław Oczkowicz

 Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
Mam prośbę do pani Burmistrz o wypracowanie stanowiska w tej kwestii przynajmniej 
wstępne, gdyż ta  sytuacja się diametralnie zmienia od naszego pierwszego spotkania w tej 
sprawie. Proszę by w kontekście omawiania tego zadania wziąć pod uwagę to pismo. 

Dyskusja
Janusz Gątkiewicz
Władysław Oczkowicz
Andrzej Świątek
Ireneusz Gawroński
Teresa Kosmala
Z-ca Burmistrza- Anna Ślagórska

 Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
Przechodzimy do dalszej dyskusji, czy  są życzenia by omawiać każdy temat indywidualnie 
czy pozostaniemy na tym co powiedziała, że realizujemy zadania co do których mamy 
współfinansowanie a w drugiej kolejności te zadania które są niezbędne i  przechodzimy do 
pytań. 

 Teresa Kosmala- radna  
Czy wśród tych zadań są  takie które w tym roku się nie rozpoczęły i nie rozpoczyna  i  są 
przesunięte na lata kolejne. Jak się przedstawia finansowanie tego planu w wariancie max , w 
tym jakie by były środki własne. 

 Małgorzata Skiba- Z-ca kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miasta  
Wartość zaproponowanych inwestycji  opiewają na kwotę 72 milionów złotych na rok przyszły. 
W tym roku dla porównania 32 milionów.  Ne jest możliwość realizacji tego planu to Państwo 
muszą zdecydować co wybrać do realizacji. Finansowanie  jeśli chodzi o dotacje 5,5 miliona 
w przyszłym roku bliski 12 milionów złotych . Środki obce to środki ZIK i TBS.
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 Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
Proszę  o informację czy w tym wykazie są wszystkie zadania  które realizuje we własnym 
zakresie spółka ZIK. 

 Małgorzata Skiba- Z-ca kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miasta  
Tak , być może niema dokumentacje, ale jeśli chodzi o realizację to tak. 

 Ireneusz Gawroński- radny  
Pytanie uzupełniające- co dla spółek gminnych oznacza termin środki obce.

 Małgorzata Skiba- Z-ca kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miasta  
To środki własne spółki, dla nas są to środki obce. Dla spółki środki obce to są przede 
wszystkim dotacje. 

 Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
Bardzo proszę o uściślenie czy ZIK poza tymi zadaniami planuje inne do realizacji. Słyszałem 
o zadaniach których tutaj niema. 

 Małgorzata Skiba- Z-ca kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miasta  
Jest to wstępna propozycja z ZIK. 

 Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
By spojrzenie na budżet pod kątem inwestycji było na całe miasto proszę o zweryfikowanie 
zakresu inwestycji z ZIK. 

Dyskusja:
Teresa Kosmala
Z-ca Burmistrza- Anna Slagórska
Małgorzata Skiba
Władysław Oczkowicz

 Ireneusz Gawroński  
Pytanie  z projektu realizowanego w ramach  regionalnego programu - na jakim etapie  są 
zrealizowane zadania.

 Małgorzata Skiba- Z-ca kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miasta  
Odpowiada co zostało zrealizowane, a co nie  z projektu. 

 Z-ca Burmistrza- Anna Ślagórska   
Przedstawia jak wiele zależy od oceny wniosków przez ekspertów. To eksperci oceniają , a od 
tej opinii niema  odwołania. 

 Janusz Gątkiewicz  
Pytanie dot. str. 6 planu potrzeb na zadanie inwestycyjne. 

 Małgorzata Skiba- Z-ca kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miasta  
Te środki były już zaplanowane, to zadanie przechodzi z roku na rok. Jesteśmy uzależnieni od 
decyzji starostwa i zostawiamy to zadanie. 

 Andrzej Świątek   
Przedstawienie, swojej  negatywnej oceny do przygotowania tak wielu zadań. Uważa że radni 
powinni dostać informacje co wybrał Burmistrz, co jesteśmy w stanie zrealizować ze względu 
na ograniczenie finansowe.  Co stanowi priorytet a o reszcie nie rozmawiajmy. … Obracajmy 
się w realiach, na komisji musi być merytoryczna dyskusja. 

 Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
Trudno nam będzie dojść do porozumienia, gdyż jeśli Burmistrz określi mała ilość prepozycji 
to jest odzew że  nie mamy z czego wybierać, teraz jeśli jest duży  wachlarz potrzeb , co 
widział by do realizacji to oceniamy że jest ich zbyt dużo. 
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Dyskusja:
Skarbnik Miasta
Andrzej Świątek
Teresa Kosmala
Małgorzata Skiba

 Z-ca Burmistrza – Anna Ślagórska  
Uzasadnia celowość tak dużej ilości inwestycji w WPI ze względu na możliwość pozyskiwania 
środków  unijnych. 

 Ireneusz Gawroński-z- ca przewodniczącego Komisji Finansowo Budżetowej  
Prośba  na str. 5 modernizacja oświetlenia ulic- brakuje ul Granicznej – proszę dopisać. 
W dziale infrastruktura niezbędny byłby zapis dot. progów zwalniających na Mickiewicza. 

 Małgorzata Skiba- Z-ca kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miasta  
takie zadanie  to nie inwestycja. 

 Teresa Kosmala- radna  
Pyta jak propozycje inwestycji zmieniają  się w stosunku do tych  przyjmowanych  w ubiegłym 
roku. Czy są zadania inwestycyjne, które wypadły  lub zostały przesunięte na lata następne. 
Przyznaje że gubi się w WPI. Jest przyjmowany plan który jest w ciągu roku zmieniany, 
przecież  WPI  powinno zgadzać się z budżetem. Czy my na tym etapie mamy to ograniczać i 
część będzie wykreślać, czy my będziemy sobie robić koncert życzeń, bo nie ustaliliśmy  tego 
co jest priorytetem. 

 Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
Zwrócenie uwagi radnej iż słucha bez zrozumienia. Było trzy razy mówione że jest to plan 
potrzeb i przedstawiała co jest priorytetem .Przedstawiany jest plan potrzeb, a nie plan do 
zatwierdzenia, czy projekt budżetu. 

Dyskusja:
Skarbnik Miasta 
Władysław Oczkowicz
Janusz Gątkiewicz

 Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
Na początku tej kadencji mówiliśmy ze przyjmujemy to jako zasadę że budżet  przyjmujemy 
jako otwarty. 

Dyskusja:
Teresa Kosmala
Władysław Oczkowicz
Andrzej Świątek
Małgorzata Skiba
Z-ca Burmistrza-Anna Ślagórska

 Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
Wniosek – o wprowadzenie do planu potrzeb w  programie 10 zagospodarowanie  byłego 
torowiska  przy ul. Betonowej i obszaru obok. Prośba o rozważenie tego w programie 10.

 Ireneusz Gawroński  
Proszę o uszczegółowienie str. 7  skwer piaski centrum -zakres prac za milion  sześćset 
tysięcy. 

 Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
Bardzo przepraszam, muszę  wyjechać na godzinę, w tym temacie prowadzenie obrad 
przejmuje pan Czesław Badura, a w kwestii finansowej Pan Gawroński. 

 Marcin Musiał   
Proszę o informacje dot. obwodnicy osiedla Piłsudskiego. 
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 Małgorzata Skiba- Z-ca kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miasta  
udzielenie informacji. Projekt jest już zakończony. 

 Zofia Bazańska  
Odnośnie targowiska na ul. Grodzieckiej- odczytanie zapisów z materiałów. 

 Małgorzata Skiba- Z-ca kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miasta  
odpowiada- to zadanie weszło do projektu po spotkaniu z targowiczanami  i to jest to nowe 
miejsce które ma być wbudowane. 

Dyskusja zbiorowa
 Czesław Badura  

Przywrócenie do porządku zebranych. 

 Małgorzata Skiba- Z-ca kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miasta  
Ćd wyjaśnienia na pytanie radnej Z. Bazańskiej. 

 Teresa Kosmala  
Czy mimo, że nie wygramy w konkursie i dotacji nie otrzymamy, to  robienie planów nas 
kosztuje i wydajemy dużo pieniędzy.  Jaka jest tego waga, czy były obliczenia i ile wyniosły 
koszty w stosunku do  uzyskanych  środków, czy to  nam się opłaca. 

 Z-ca Burmistrza Anna Ślagórska  
Część projektów, na które nie uzyskano Środków jest realizowanych z własnych środków. 

 Małgorzata Skiba  
W części ubiegamy się  o refundacje poniesionych kosztów.

 Teresa Kosmala  
Proszę o taką informację na piśmie za ostatnie 3 lata. 

 Czesław Badura  
Czy są jeszcze jakieś pytania.

 Zofia Bazańska  
Pyta o kanalizację na ul. Staszica, czy jest szansa by to zadanie było skończone i kiedy, czy 
są na to pieniądze. 

 Małgorzata Skiba  
To pytanie do prezesa ZIK. Zadanie jest aktualne. 

 Teresa Kosmala  
Gdzie będzie wykonywana kanalizacja w ramach gospodarczej bramy śląskiej jeśli mamy 
zaplanowane drogi, czy to jest  zadanie nieskończone a rozpoczęte. 

 Małgorzata Skiba  
Ta decyzja o zezwoleniu na realizację  inwestycji drogowej  to  tak jak pozwolenie na budowę, 
jeśli to mamy możemy zacząć całość czyli uzbrojenie i drogi. 

Dyskusja: 
Andrzej Świątek
Małgorzata Skiba
Teresa Kosmala

 Ireneusz Gawroński  
Mam propozycję, proszę o przygotowanie informacji, które informacje są skończone, które są 
kontynuowane. 
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 Andrzej Świątek  
Chcę dopytać dot. Gospodarczej Bramy Śląska. Czy niema przeszkód formalnych, czy ktoś 
może się wycofać i może nie dojść do  realizacji projektu. 

 Małgorzata Skiba  
Odpowiada i wyjaśnia kwestie dot.  projektu. 

 Czesław Badura  
Zamyka dyskusje na  ten temat i przekazuje koledze sprawy finansowe. 

Dot. Wykonanie budżetu miasta za I półrocze 2009 r.      

                                                                                                                                                   
 Ireneusz Gawroński  

Rozumiem że zapoznaliśmy się z materiałem inwestycyjnym  i nie głosujemy, prosimy o 
uzupełnienie tego materiału o wnioski, które złożyli radni.  
Odnośnie realizacji Budżetu za 6 miesięcy. Ważne jest wykonanie dochodów. Jeśli nie 
wydajemy tych pieniędzy tonic się niestanie jeśli  te wydatki nie były niezbędne do 
funkcjonowania gminy. Materiały dostaliśmy dużo wcześniej, więc nie będę prosił pani 
skarbnik o  przedstawienie materiału 
Proszę o zadawanie pytań  do  tych materiałów. 

 Teresa Kosmala   
Uważam, że wydatkowanie środków jest na zbyt  niskim poziomie. Rozumiem ze jest to 
kwestia inwestycji, które są jeszcze w toku, ale pomijając to  jest to niski poziom. Opierając się 
na przykładzie  mieszkania Pani Budnej pytam czy jest problem z budżetem. Słysząc że są 
duże braki np. w szkołach dziwię się bo jako radna tego nie słyszę. 

 Z-ca Burmistrza  Anna Ślagórska  
Firmy przedstawiają propozycje szeregu pomocy dydaktycznych , jednak często to pomoce 
nie sa niezbędne dla szkoły. Te rzeczy które sa niezbędne szkole dyrektor zakupuje sam. 
Natomiast firmy które chcą zbyć swoje  towary dzwonią i szukają sponsorów by  się pozbyć 
towaru. 

Dyskusja
Ireneusz Gawroński
Z-ca Burmistrza- Ana Ślagórska
Skarbnik miasta 

 Ireneusz Gawroński  
Czy są jeszcze jakieś pytania

 Andrzej Świątek   
Wyrażenie opinii dot. wykonania budżetu. Krytyczna ocena niskiej realizacji  wydatków. 

 Skarbnik Miasta  
Omawia specyficzną sytuacje  obecnego budżetu. Wydatki stałe nie są blokowane. Budżet 
jest stale obserwowany i analizowany. 

 Andrzej Świątek  
Apel do Pani Skarbnik o zwiększenie wykonania wydatków. Przedstawienie   sugestii by nie 
dochodziło do blokowania realizacji inwestycji. 

 Z-ca Burmistrza –Anna Ślagórska  
Chcąc odnieść się do wypowiedzi radnego Świątka. To nie jest tak że my nie realizujemy 
inwestycji. Przedstawi wszystkie obecnie rozpoczęte i zrealizowane inwestycji. Prosi by wziąć 
pod uwagę  jakie możliwości daje prawo zamówień publicznych – odwoływania. Przetargi 
przeciągają się po kilka miesięcy, co przedłuża czas realizacji inwestycji. To nie jest wina 
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naszych służb tylko często obowiązującego prawa. Nie możemy podpisać umowy dokąd cała 
procedura się nie zakończy. 

Dyskusja
Teresa Kosmala 
Z-ca Burmistrza Anna Ślagórska
Skarbnik Miasta 
Ireneusz Gawroński
Andrzej Świątek 

 Ireneusz Gawroński  

G ł o s o w a n i e  za przyjęciem informacji  z wykonania budżetu przez członków komisji Finansowo 
Budżetowej 

za przyjęciem- 3
przeciw- 0
wstrzymujący- 1

(wrócił  Władysław Oczkowicz) 

Dot. zmian w budżecie 

 Ireneusz Gawroński  
Przechodzimy do następnego punktu- zmiany w budżecie

 Skarbnik miasta  
Przedstawienie zmian w budżecie (na podstawie  dostarczonej autopoprawki- cała uchwała 
jako autopoprawka) 
Proszę by na stronie 3  uzasadnienia  dokonać zmiany (błąd pisarski) zamiast 13 500.00 na 
19 500,00.

 Ireneusz Gawroński  
Czy są pytania  do tego projektu uchwały. 
G ł o s o w a n i e  za przyjęciem autopoprawki 

za przyjęciem- 3
przeciw- 0
wstrzymujący- 2

 Ireneusz Gawroński  
Czy są w tym porządku jeszcze jakieś sprawy finansowe- niema. Jeśli niema to kończę 
obrady komisji finansowej . 

Dot. sprawy bieżące. 

 Władysław Oczkowicz- Przewodniczący komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
Do spraw bieżących – poinformowanie o zamiarze złożenia interpelacji  w sprawie- Stacja 
pogotowia poszukuje terenu  lokalu na terenie naszego miasta do ulokowania karetek. Pismo 
przyszło do Burmistrza, a on przekazał je do ZBK. Uważam że  pozostawienie karetek na 
terenie miasta poprawiło by  sytuację dla naszych mieszkańców . Proszę panią Burmistrz o 
przygotowanie informacji na sesję. 

 Z-ca Burmistrza- Anna Ślagórska  
pan Dyrektor Malczewski ma rozeznać możliwości – gdzie można byłoby umieścić to 
pogotowie, biorąc pod uwagę wymagania służby zdrowia.  Przedstawienie   wymagań które 
musiałyby być  spełnione. 

Dyskusja
Teresa Kosmala 
Z-ca Burmistrza Anna Ślagórska
Ireneusz Gawroński
Andrzej Świątek 
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Władysława Oczkowicz
 Ireneusz Gawroński  

Dziękuję komisji  Finansowej . Zamykam posiedzenie komisji. 

Przewodniczący Komisji
Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

Władysław Oczkowicz

Zastępca Przewodniczącego  Komisji
Finansowo Budżetowej

Ireneusz Gawroński

Protokołował:
Inspektor

 
Katarzyna Gierat
Czas trwania posiedzenia : od 9 10 do 11 00.

W zał.
1. Lista obecności na posiedzeniu komisji. 

2. Nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji (1 49)

P o d j ę t e  n a  p o s i e d z e n i u  K o m i s j i  r o z s t r z y g n i ę c i a  ( o p i n i e   i  w n i o s k i ) :  

W n i o s k i  c z ł o n k ó w  k o m i s j i  d o t .   i n w e s t y c j i  :  

 Ireneusz Gawroński -  wniosek by na  str. 5 dopisać modernizacja oświetlenia ulicy  Granicznej.

 Władysław Oczkowicz   – wniosek  o wprowadzenie do planu potrzeb w  programie 10 

zagospodarowanie  byłego torowiska  przy ul. Betonowej i obszaru obok. 

 Ireneusz Gawroński-   wniosek  o uszczegółowienie na str. 7 - skwer piaski centrum -zakres 

prac za milion  sześćset tysięcy. 

 Teresa Kosmala-   wniosek  o informacje na piśmie z  3 lat dot. kosztów  wykonania planów  z 

zakresu  inwestycji w stosunku do uzyskanych środków/ dotacji na ich realizację. 

O p i n i e  K o m i s j i   F i n a n s o w o  B u d ż e t o w e j :   

 Przyjęcie sprawozdania z budżetu.

 Przyjęcie projektu uchwały – autopoprawki w sprawie zmian w budżecie. 

Przewodniczący Komisji
Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
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Władysław Oczkowicz

Zastępca Przewodniczącego  Komisji
Finansowo Budżetowej

Ireneusz Gawroński


